
O lastninskih certifikatih še
vedno premalo vemo

KJjab phmrnim obvestUom o odprtj« ntenov
U i f h u t J i ccrtMkatov in priloženim navodOoa, re-
IHui vctina prejemnikov praktično (še) nc ve, kaj
poteti z njimi. Mnogi sc iz zapleteno sestavljenega
papirja preprosto nc znajdejo, drugi. ki jim jc le
•apelo razvozljati navodila, pa že resno nzmišjjajo,
kje in kako nalontf certHika«, da bi w čimbolje
obrestoval.

Fnnc Boritnar, mesar iz Polbovega Gradca: »Ta
trenutek je to zame papir brez vrednosti. Če bom
lastninski certifikat že kam vložil, ga bom v Pogrebni
zavod, kajti to je po mojem Se najbolj stabilna firma
v Sloveniji. Sicer pa mislim, da so ljudje še premalo
obveščeni o tem. Nekateri preprosto nc vedo za kaj
gre, zato bi jim bilo treba vse skupaj čimbolj nazorno
razložiti.«

Anton Zore., leni tefanik iz Vnaojih Goric: »Ni-
sem se še odloiil, kam bom vlozil certifikat. Zagoto-
vo ga bom kam, a za zdaj Sc ne vem kam. Ljudje so
nasploh še bolj malo seznanjeni ni s tem. Televizija
in radio bi lahko pripravila posebne oddaje, da bi
ljudje vedeli za kaj gre.«

Ida Intihar, uftteljica iz Horjola: »Premalo sem še

seznanjena s tem, da bi lahko kaj rekla. Ljudem bi
morali na radiu in televiziji nadrobneje razložiti vso
stvar. Bojim se, da se bodo nekateri poSteno okori-
stili na raiun nevednosti ljudi. Slišim, da ponekod že
preprodajajo certifikate pod roke «

Jaoez Rogelj, mizar z Jezera pri Podpea: »Lepo
je, da smo dobli te certifikate. Problem pa bo, kako
jih vnovčiti. Če boš vložil certifikat v delnice kake

firme, ne bo šlo brez tveganja, saj firma lahko gre
v stečaj, pa boS ob deinice. Bilo je že nekaj firm, ki
so jim pobrali delnice, zdaj pa je o tem vse utihnilo.
Bojim se, da si bodo delavci s temi certifikati samo
kupili delovna mesla v podjetjih. v katerih delajo.«

DaSaa Scmoltt, elektrotefanik z Lavrice: »V pri-
metjavi z letnimi plačami, bo to za nekatere kar lep
kupiek denarja. Ne strinjam pa se s tem, da so vosto
na certifikatu uravnali le po starosti lastnika. Ljudje
smo različno doprinesli državi, zato bi morali poleg
starosti upoStevati tudi delovno dobo. Sam s tem
papirjem ta trenutek Se nimam kaj poieti. Treha se
bo pozanimati, kako in kam ga vložiti. Če ga napač-
no vloziš, lahko kaj hitro postane žrtev kakih mani-
pulacij« BRANKO VRHOVEC

Urednišlvo pripravlja za naslednjo številko Naše komune, ki bo izšia 14. decembra obšimejšo
informadjo o ravnanju s certifikati.


